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Antwoord college 

 
1. Hoeveel bomen zijn er geveld in het project van de Schijfstraat en 

hoeveel meer zijn dit er dan tov wat er in het dossier op de 
gemeenteraad stond? 

 
a. Het project van de Schijfstraat is gestart in februari 2015. Het 

ontwerp werd door de gemeenteraad goedgekeurd op 26 juni 2018. 
De startvergadering rond de aanleg was op 15 april 2019.  

b. In de omgevingsvergunning werden 36 vergunningsplichtige bomen 
als te vellen aangeduid. Daarna zijn er nog 10 bomen bijgekomen 

wegens dood of uit veiligheidsoverwegingen na  stormschade. In 
totaal werden er 46 bomen geveld. 

c. Er worden 33 nieuwe bomen aangeplant (waarvan 28 reeds 
aangeplant) 

 

2. Hoeveel bomen zijn er geveld in het project van het Tivolipad en 
hoeveel meer zijn dit er dan tov wat er in het dossier op de 

gemeenteraad stond? 
 

a. In het aanbestedingsdossier  werden 90 bomen als te vellen 
aangeduid (inclusief de zone die bebost was van 1.750m² waarvoor 

een boscompensatie betaald werd van € 12.250). Er werden in 
totaal 107 bomen gerooid (88 met een diameter tss 0.5m en 1.5m 

en 19 bomen met een diameter tussen 1.5 en 3m). Er zijn in totaal 
17 bomen meer geveld dan oorspronkelijk voorzien. Oorzaken zijn 
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bomen die intussen ziek of dood waren of uit 
veiligheidsoverwegingen dienden te worden gekapt.  

b. Er worden 91 nieuwe bomen aangeplant. 

 
3. Hoe zal het stadsbestuur in de toekomst vermijden dat er meer 

bomen geveld worden dan initieel in het dossier op de 
gemeenteraad gesteld. 

a. Het is en zal in de toekomst steeds de ambitie blijven om de 
vergunning na te leven. Ten opzichte van toestand op de werf en de 

vergunningstoestand zit vaak een termijn waardoor de feitelijke 
toestand wijzigt (dode of beschadigde bomen door bv stormen, 

ziektes, droogte…) of ontstaat een gevaar voor de omgeving door 
reeds gerooide bomen ten opzichte van bestaande bomen (extra 

windvang). Ook daar wordt er op toegekeken dat de bomen dan 
vervangen worden en tijdig binnen het eerstvolgende plantseizoen 

worden voorzien.  
b. In zeer uitzonderlijke gevallen worden er dus soms extra bomen 

geveld omwille van gevaarlijke situaties. Dan is de veiligheid 

prioritair. Het de stadsbestuur kan dit niet op voorhand voorzien, 
temeer daar de plannen ruim op voorhand werden ontworpen.  

Stormen kunnen bv een boom zo toetakelen dat het best is dat 
deze boom verwijderd wordt omwille van veiligheidsoverwegingen. 

Vermits er een aannemer aan het werk is, wordt dit dan op dat 
moment meegenomen.  

c. Het is vaak niet mogelijk om op de locatie zelf elke gevelde boom te 
compenseren door 3 nieuwe. Naast de betaalde 

compensatiebijdrage, worden de gevelde bomen van beide 
projecten opgenomen in de bomenteller. Op die manier zullen ook 

deze bomen 3x gecompenseerd worden in natura.” 
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